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Bestuur;     

Voorzitter;                       Arend Vissia 

Secretaris;                      Jan S. Andringa 

1e commissaris;              Johan Beintema 

2e commissaris;              vacant 

Penningmeester;            Wim Dalhuizen 

_________________________________________________________________________________ 

  
De afdelingen die op de voorjaarsvergadering in Harkema geweest zijn weten dat ons district 
een andere voorzitter heeft. Zijn naam Is Arend Vissia, a.vissia@knid.nl telnr.; 0625184345. 
Vanaf het moment dat deze nieuwsbrief de leden bereikt heeft stopt ondergetekende met 
alle activiteiten voor de 27 afdelingen. Johan Beintema is als commissaris gekozen bij het D-
bestuur. De gegevens in het jaarverslag 2022 die de afdelingssecretarissen hebben gekregen 
zijn al niet meer actueel. Franeker is gestopt. GEEN bestuurders meer. Eigenlijk wel heel erg 
jammer met maar liefst 56 leden. De leden die actief betrokken willen blijven zullen worden 
overgeschreven naar de omliggende afdelingen. Dit is trouwens niet nieuw. In de nieuwsbrief 
van maart staat hierover het nodige geschreven. Friesland telt nu 1533 leden. Vanuit het 
noorden van Noord-Holland kwamen er dik 500 leden over de dijk. De afdelingen Alkmaar, 
Anna Paulowna, Den Helder 1, Heerhugowaard, Lutjebroek, Opmeer-Spanbroek, Schagen en 
Volendam hebben de overstap gedaan. Dat was niet omdat ze dat graag wilden. Er was nl. 
geen districtsbestuur meer. De andere afdelingen zijn naar Utrecht of Zuid-Holland 
overgestapt. Op de Algemene Vergadering op 13 mei hoorde wij van de voorzitter van district 
Utrecht dat het D-bestuur daar probeert om iemand vanuit de 8 afdelingen die naar Utrecht 
zijn gekomen, binnen het D-bestuur te krijgen. Omdat het vinden van een “ eigen “ D-bestuur 
de reden was van de opsplitsing lijkt me dat lastig. Wat we wel voor willen stellen aan de 
genoemde afdelingen om een contactpersoon te zoeken. Deze kan dan namens het D-
bestuur in Noord-Holland een deel van de taken van de voorzitter op zich nemen. Wij denken 
daarbij aan het uitreiken van de jubileumspelden vanaf 50 jaar. De andere spelden kunnen 
door de eigen besturen worden uitgereikt. Wij leggen dit voor en wie weet kennen deze 8 
afdelingen een daarvoor geschikte persoon. Wij stellen dit voor vanwege de afstanden die 
moeten worden afgelegd, dat is best wel een dingetje. Arend Vissia woont in Burum, de 
afstand naar Volendam is volgens de routeplanner 162 km. Wel een probleem dus, vandaar 
het voorstel. Wij roepen de afdelingsbesturen dan ook op om hierover na te willen denken 
en wij hopen op een naam. 
Zoals geschreven zijn we op de AV. Geweest. Alle voorstellen die de afdelingen gehad hebben 
zijn aangenomen met algemene stemmen. Er waren de nodige wisselingen binnen de 
besturen. Veel van wat er behandeld is staat in genoemd jaarverslag. Het zou heel mooi zijn 
als dit behandeld wordt op de afdelingen maar nog mooier is het om het in de “eigen “ 

mailto:a.vissia@knid.nl


bladen of nieuwsbrieven 
te verspreiden aan de 
leden. Vogelliefhebbers 
zijn geen lezers, dat is ons 
wel bekend, maar toch. ’s 
Middags kregen we een 
presentatie van 
Commissie Dierenwelzijn, 
Ethiek en Regelgeving van 
de NBvV. Het behandelde 
is te veel om hier weer te 
geven. In Onze Vogels van 
deze maand vindt u een 
uitgebreid artikel 
hierover. Van groot 
belang voor jullie als 
hobbyfokkers om te 
weten en dus te lezen. 
Bijgevoegd wordt het 
melden van een 
vogelevenement. 
Tot slot roepen wij de 

afdelingspenningmeesters op hun bijdrage over te maken aan het district. De gegevens zijn 
te vinden op de website van district Friesland. Ook zijn er zaken terug te vinden op Facebook 
NBvV Friesland. Tot slot wensen wij alle leden een mooi en geslaagd kweekseizoen toe. Veel 
van jullie spelen mee op de onderlinge tentoonstellingen, daar doen we het dan ÒÒk voor. 
We sluiten af met het belangrijkste en dat is een goede gezondheid. Die wensen we jullie 
toe. 
 
Arend Vissia en Sicco Veenstra 
 
 


